
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 64. posiedzeniu Senatu
w dniu 4 listopada 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Agencji Rynku Rolnego W³adys³awa £ukasika

Szanowny Panie Prezesie!
Zwracam siê do Pana Prezesa z pytaniem, jak wygl¹da realizacja dzia³añ promocyjnych w ramach

funduszu promocji produktów rolno-spo¿ywczych. Fundusz promocji s³u¿y do realizacji ró¿nego rodza-
ju dzia³añ marketingowych, w tym kampanii promocyjno-informacyjnych przyczyniaj¹cych siê miêdzy
innymi do wzrostu spo¿ycia produktów rolno-spo¿ywczych.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




